
PROTOKÓŁ NR XXX/09 
 

z posiedzenia Rady Miejskiej w Kobylinie w dniu 30 czerwca  2009 roku 
 
 
 
 
XXX sesja Rady Miejskiej w Kobylinie została zwołana na dzień 30 czerwca 2009 roku o godzinie  
13.00 w Klubie Seniora w Kobylinie. 
W sesji uczestniczyło 14 radnych (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokółu), 
zaproszeni goście (lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokółu) oraz Burmistrz 
Kobylina – Bernard Jasiński, Sekretarz Gminy – Mirosław Sikora i Skarbnik Gminy – Jolanta Nowak. 
Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Kobylinie – Piotr Chlebowski. 
 
 
 
Ad 1  
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Kobylinie – Piotr Chlebowski, który 
powitał wszystkich zebranych i stwierdził, że zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu 
uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób, stanowi quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 
 
Porządek obrad przedstawia się następująco: 
 
1. Otwarcie sesji.  
2. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 
3. Zapytania, wnioski i interpelacje. 
4. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej.  
5. Informacja dotycząca remontów i inwestycji oświatowych. 
6. Sytuacja na rynku pracy. 
7. Podjęcie uchwał : 

a) w sprawie : regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Kobylin, 
b) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego pn. 

„Farma Wiatrowa Kobylin”, 
c) w sprawie : określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin dla dyrektorów i wicedyrektorów szkół, a także nauczycieli, którzy 
obowiązki kierownicze pełnią w zastępstwie nauczyciela, któremu powierzono stanowisko 
kierownicze oraz określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
nauczycieli szkół niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy - Karta Nauczyciela, 
zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Kobylin, 

d) w sprawie : upoważnienia Kierownika Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej       
w Kobylinie do podejmowania działań wobec dłużników alimentacyjnych, 

e) w sprawie : Statutu Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kobylinie, 
f) w sprawie : zabezpieczenia w formie „weksla in blanco”,  
g) w sprawie : zabezpieczenia w formie „weksla in blanco”,  
h) w sprawie : zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2009, 
i) w sprawie : nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy na rok 2010 

środków stanowiących fundusz sołecki.  
8. Wolne głosy i wnioski.  
9. Zakończenie. 
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Ad 2 
P. CHLEBOWSKI poinformował, że zapoznał się z protokółem z poprzedniej sesji i nie wnosi do jego 
treści żadnych uwag. Zapytał, czy ktoś z radnych ma uwagi do protokółu. Ponieważ nikt uwag nie 
zgłosił, zaproponował przyjęcie protokółu bez jego odczytania. 
Rada Miejska jednogłośnie (14 za) przyjęła protokół z poprzedniej sesji.  
 
 
Ad 3 
W punkcie tym nikt głosu nie zabrał. 
 
 
Ad 4 
P. CHLEBOWSKI zauważył, że radni otrzymali informację Burmistrza o działalności międzysesyjnej, 
stanowiącą załącznik nr 3 do niniejszego protokółu.  Zapytał, czy są pytania. 
Nikt pytań nie zgłosił. 
 
 
Ad 5 
P. CHLEBOWSKI zauważył, że informacja dotycząca remontów i inwestycji oświatowych, 
stanowiąca załącznik nr 4 do niniejszego protokółu, była omawiana podczas posiedzeń komisji 
stałych. 
S. WACHOWIAK, podinspektor ds. oświaty, stwierdziła, że jest to zbiorcze zestawienie informacji 
uzyskanych od dyrektorów szkół. Dyrektorzy opisali jakie planują remonty w okresie wakacyjnym. 
Większość tych prac wynika z zaleceń Sanepidu. Poza tym realizowane będą dwa duże zadania 
inwestycyjne : budowa hali środowiskowo – sportowej i boiska wielofunkcyjnego.  
P. CHLEBOWSKI poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji . 
R. CIESIÓŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
informację – 4 za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
informację – 4 za.  
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała informację – 4 za. 
Rada Miejska jednogłośnie (14 za) przyjęła informację. 
 
 
Ad 6 
P. CHLEBOWSKI zauważył, że radni otrzymali informację nt. sytuacji na rynku pracy, stanowiącą 
załącznik nr 5 do niniejszego protokółu.  
T. POLOWCZYK, dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy, przedstawił informację dotyczącą sytuacji na 
rynku pracy. Zwrócił uwagę, że na koniec maja br. zarejestrowano 3.796 bezrobotnych (a było już       
7 tys.). Jest mniej ofert dla kobiet, dlatego aż 69 % bezrobotnych to kobiety. W Gminie Kobylin nie 
zaobserwował kryzysu – w maju ubiegłego roku w PUP było zarejestrowanych tylko 6 osób mniej. 
Rynek pracy jest chimeryczny. Duże znaczenie ma firma „Bolsius Polska”, której zwolnienia mają 
znaczny wpływ na statystykę. W Powiecie kryzys jest bardziej widoczny – zarejestrowało się o 800 
osób więcej. Jest więcej osób, które pobierają zasiłek, czyli przepracowały ponad rok. Stopa 
bezrobocia wynosi 12,5 %, czyli wzrosła o 2,7 %. Do Powiatowego Urzędu Pracy wpływa mniej ofert.  
W swojej pracy PUP szuka partnerów do działania na rynku pracy w miastach i gminach powiatu, 
szkołach i organizacjach pracodawców, współpracuje z Cechem Rzemiosł Różnych. Z budżetu 
państwa na swoją działalność otrzymuje 1/3 wydatkowanych środków. Pozostałe 2/3 to są środki          
z zewnątrz – Urząd bierze udział w różnych programach, pisze wnioski.         
P. CHLEBOWSKI zapytał, czy są pytania. 
Nikt pytań nie zgłosił. 
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Rada Miejska jednogłośnie (14 za) przyjęła informację. 
 
 
Ad 7 
a) 
P.CHLEBOWSKI zauważył, że projekt uchwały w sprawie : regulaminu utrzymania czystości              
i porządku na terenie Gminy Kobylin, był omawiany podczas posiedzeń komisji. 
W. POPIOŁEK przypomniał, że w marcu br. Rada uchwaliła Program ochrony środowiska i Plan 
gospodarki odpadami Miasta i Gminy Kobylin. Po czym mieliśmy 3 miesiące na dostosowanie do tego 
Planu regulaminu utrzymania porządku i czystości. Pokrótce przedstawił jakie zapisy zawiera 
regulamin. Po uchwaleniu regulaminu postaramy się jego skróconą wersję zawierającą najważniejsze 
wpisy, dostarczyć do każdego domu.  
P. CHLEBOWSKI zapytał, czy są pytania. Ponieważ pytań nikt nie zgłosił, poprosił 
przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji. 
R. CIESIÓŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały – 4za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 4 za.  
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały – 4za. 
 

UCHWAŁA NR XXX/183/09 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 30 czerwca 2009 roku 

w sprawie : regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Kobylin 
 
została podjęta jednogłośnie (14 za) i stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokółu. 
 
b) 
P. CHLEBOWSKI stwierdził, że projekt uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego pn. „Farma Wiatrowa Kobylin”, był omawiany podczas posiedzeń 
komisji. 
SEKRETARZ powiedział, że w/w projekt uchwały został przedłożony przez Burmistrza na wniosek 
firmy „Altus”. W naszej Gminie planowana jest budowa 18 wiatraków. To początek procedury 
dotyczącej uchwalenia planu zagospodarowania przestrzennego. Gmina Kobylin nie będzie ponosiła 
żadnych kosztów, ponieważ wszystkie pokryje firma „Altus”.  
P. CHLEBOWSKI zapytał, czy są pytania. Ponieważ pytań nikt nie zgłosił, poprosił 
przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji. 
R. CIESIÓŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały – 4za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 5 za.  
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały – 4za. 
 

UCHWAŁA NR XXX/184/09 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 30 czerwca 2009 roku 

o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego pn. 
„Farma Wiatrowa Kobylin”, 

 
została podjęta jednogłośnie (14 za) i stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokółu. 
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c) 
P. CHLEBOWSKI zauważył, że projekt uchwały w sprawie : określenia zasad udzielania i rozmiaru 
obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin dla dyrektorów i wicedyrektorów szkół,         
a także nauczycieli, którzy obowiązki kierownicze pełnią w zastępstwie nauczyciela, któremu 
powierzono stanowisko kierownicze oraz określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 
zajęć nauczycieli szkół niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy - Karta Nauczyciela, zatrudnionych 
w szkołach prowadzonych przez Gminę Kobylin, był omawiany podczas posiedzeń komisji. 
S. WACHOWIAK, podinspektor ds. oświaty, wyjaśniła, że w ustawie - Karta Nauczyciela zmieniono 
słowo „zniżka” na słowo „obniżka”, stąd projekt uchwały. Nie zmieniła się ilość godzin określona       
w uchwale. 
P. CHLEBOWSKI zapytał, czy są pytania. Ponieważ pytań nikt nie zgłosił, poprosił 
przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji. 
R. CIESIÓŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały – 4za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 4 za.  
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały – 4za. 
 

UCHWAŁA NR XXX/185/09 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 30 czerwca 2009 roku 

w sprawie : określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego 
wymiaru godzin dla dyrektorów i wicedyrektorów szkół, a także nauczycieli, którzy obowiązki 

kierownicze pełnią w zastępstwie nauczyciela, któremu powierzono stanowisko kierownicze oraz 
określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli szkół 

niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy - Karta Nauczyciela, zatrudnionych w szkołach 
prowadzonych przez Gminę Kobylin, 

 
została podjęta jednogłośnie (14 za) i stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokółu.   
 
d) 
P. CHLEBOWSKI stwierdził, że projekt uchwały w sprawie : upoważnienia Kierownika Miejsko – 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kobylinie do podejmowania działań wobec dłużników 
alimentacyjnych, był omawiany podczas posiedzeń komisji. 
I.DOMASZEWSKA, Kierownik Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, podkreśliła, że 
celem tej uchwały jest powierzenie obowiązku do podejmowania działań  wobec dłużników 
alimentacyjnych Miejsko – Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej. Rada Miejska może do tego 
upoważnić Kierownika OPS. W związku z powyższym Ośrodek będzie kompleksowo obsługiwał 
dłużników alimentacyjnych.  
P. CHLEBOWSKI zapytał, czy są pytania. Ponieważ pytań nikt nie zgłosił, poprosił 
przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji. 
R. CIESIÓŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały – 4za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 5 za.  
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały – 4za. 
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UCHWAŁA NR XXX/186/09 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 30 czerwca 2009 roku 

w sprawie : upoważnienia Kierownika Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej           
w Kobylinie do podejmowania działań wobec dłużników alimentacyjnych, 

 
została podjęta jednogłośnie (13 za) i stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokółu. (Na czas 
głosowania posiedzenie opuścił r.Ciesiółka). 
 
e) 
P. CHLEBOWSKI podkreślił, że projekt uchwały w sprawie : Statutu Miejsko – Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Kobylinie, był omawiany podczas posiedzeń komisji. 
I.DOMASZEWSKA wyjaśniła, że projekt tej uchwały jest konsekwencją podjęcia uchwały w sprawie: 
upoważnienia Kierownika Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kobylinie do 
podejmowania działań wobec dłużników alimentacyjnych. 
P. CHLEBOWSKI zapytał, czy są pytania. Ponieważ pytań nikt nie zgłosił, poprosił 
przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji. 
R. CIESIÓŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały – 4za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 5 za.  
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały – 4za. 
 

UCHWAŁA NR XXX/187/09 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 30 czerwca 2009 roku 

w sprawie : Statutu Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kobylinie, 
 
została podjęta jednogłośnie (14 za) i stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokółu. 
 
f), g) 
BURMISTRZ przedstawił projekty uchwał w sprawie : zabezpieczenia w formie „weksla in blanco”. 
Stwierdził, że te uchwały są konieczne by podpisać umowy z Bankiem Gospodarstwa Krajowego na 
dofinansowanie w wysokości 1,5 mln zł budowy hali środowiskowo – sportowej oraz w wysokości 
200 tys. zł budowy boiska wielofunkcyjnego. Będą one załącznikiem do wniosku o podpisanie 
umowy. 
 P. CHLEBOWSKI zapytał, czy są pytania. Ponieważ pytań nikt nie zgłosił, poprosił 
przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji odnośnie pierwszej uchwały. 
R. CIESIÓŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały – 4za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 5 za.  
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały – 4za. 
 

UCHWAŁA NR XXX/188/09 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 30 czerwca 2009 roku 

w sprawie : zabezpieczenia w formie „weksla in blanco”, 
 
została podjęta jednogłośnie (14 za) i stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokółu. 
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P. CHLEBOWSKI zapytał, czy są pytania. Ponieważ pytań nikt nie zgłosił, poprosił 
przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji odnośnie drugiej uchwały. 
R. CIESIÓŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały – 4za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 5 za.  
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały – 4za. 
 

UCHWAŁA NR XXX/189/09 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 30 czerwca 2009 roku 

w sprawie : zabezpieczenia w formie „weksla in blanco”, 
 
została podjęta jednogłośnie (14 za) i stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokółu. 
 
h) 
SKARBNIK przedstawiła autopoprawki do projektu uchwały w sprawie : zmiany budżetu gminy 
Kobylin na rok 2009, stanowiące załącznik nr 13 do niniejszego protokółu.  
Zauważyła, że planowane dochody zostałyby zwiększone o taką samą kwotę co planowane wydatki. 
Zgodnie z głosami komisji stałych na dalszy remont świetlicy w Kuklinowie pozostawiono 45 tys. zł    
i 3,5 tys. zł na nadzór inwestorski I etapu. 
P. CHLEBOWSKI zwrócił uwagę, że ten temat był omawiany podczas posiedzeń komisji. Zapytał, 
czy są pytania. 
Nikt pytań nie zgłosił. 
 Rada Miejska jednogłośnie (14 za) przyjęła autopoprawki, po stronie dochodów głosując  
w następujący sposób: 
dział 600, rozdz.60014, par. 2320 – 14 za, 
dział 700, rozdz.70005. par. 0770 – 14 za, 
dział 854, rozdz.85415, par. 2030 – 14 za, 
dział 921, rozdz. 92105, par. 2700 – 14 za. 
Po stronie wydatków glosowano następująco : 
dział 801, rozdz. 80110, par. 4350, 4360 i 4300 – 14 za, 
dział 010, rozdz. 01095, par. 4750 i 4210 – 14 za, 
dział 751, rozdz. 75113, par. 4210 i 4300 – 14 za, 
dział 921, rozdz. 92109, par. 4300 i 4270 – 14 za, 
dział 854, rozdz. 85415, par. 3260 – 14 za. 
P. CHLEBOWSKI zauważył, że projekt uchwały w sprawie : zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 
2009, był omawiany podczas posiedzeń komisji. Zapytał, czy są pytania. Ponieważ pytań nikt nie 
zgłosił, poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji. 
R. CIESIÓŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały – 4za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 5 za.  
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały – 4za. 
 

UCHWAŁA NR XXX/190/09 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 30 czerwca 2009 roku 

w sprawie : zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2009, 
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została podjęta jednogłośnie (14 za) i stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokółu. 
 
i) 
BURMISTRZ przedstawił projekt uchwały w sprawie : nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie             
w budżecie gminy na rok 2010 środków stanowiących fundusz sołecki.  
Zauważył, że w dniu 20 lutego br. sejm przyjął ustawę o funduszu sołeckim. Ustawa ta zobowiązuje 
rady gmin do rozstrzygania czy wyodrębnią w budżecie gminy środki stanowiące fundusz sołecki. 
Każdego roku Rada jest zobowiązana do podejmowana uchwały o wyodrębnieniu bądź nie 
wyodrębnieniu w budżecie środków na kolejny rok. Zaproponował, żeby w 2010 roku nie 
wyodrębniać funduszu sołeckiego kierując się w tej sprawie opinią sołtysów. W 2010 roku wszystkie 
sołectwa będą dysponowały środkami na dotychczasowych zasadach. Przypomniał, że planowano 
zawsze środki do dyspozycji sołectw. W przyszłym roku uchwała dotycząca tego tematu musi zostać 
podjęta do 31 marca. Wstępnie już ustalono iż fundusz sołecki zostanie wyodrębniony w budżecie       
na 2011 rok. 
  P. CHLEBOWSKI zauważył, że projekt uchwały był omawiany podczas posiedzeń komisji. Zapytał, 
czy są pytania. Ponieważ pytań nikt nie zgłosił, poprosił przewodniczących komisji stałych                   
o przedstawienie opinii komisji. 
R. CIESIÓŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna nie głosowała nad tym projektem, przyjęto do 
wiadomości informacje na ten temat. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 5 za.  
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały – 4za. 
 

UCHWAŁA NR XXX/191/09 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 30 czerwca 2009 roku 

w sprawie : nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy na rok 2010 środków 
stanowiących fundusz sołecki, 

 
została podjęta jednogłośnie (14 za) i stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokółu. 
     
 
Ad 8 
T. DŻYGAŁA zauważył, że dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg – Krzysztof Jelinowski, obiecał iż    
w czerwcu zostanie wykonany przepust w Zalesiu Wielkim i tak się stało. Podziękował za to. 
A.JARUS zapytał o remont drogi powiatowej z Kobylina do granicy z Gminą Pępowo. Zwrócił  
uwagę, że na zakręcie w Górce jest duża wyrwa. Poza tym obrywa się pobocze.   
Ponowił też prośbę do Burmistrza o uwzględnienie drogi Sroki – Zalesie Małe w utrwalaniu 
powierzchniowym dróg.  
Z. GÓRSKI stwierdził, że droga Kobylin – Rzemiechów na początku roku była naprawiana przez 
PZD, ale wyremontowano tylko duże dziury, małe zostały. Teraz z tych małych dziur zrobiły się duże. 
W. STYBURSKI podkreślił, że na drodze powiatowej z Kuklinowa do stacji PKP w Rojewie pobocza 
wymagają ścięcia, ponieważ na drodze stoi woda. Konieczne jest też usunięcie krzewów i zarośli.  
M. PERNAK także zgłosił potrzebę zebrania poboczy na drodze Kobylin – Górka. 
W. POPIOŁEK poinformował, że nowe przepisy zaostrzyły wymogi dotyczące przemieszczania 
zwierząt, zwłaszcza trzody chlewnej, na terenie Powiatu Krotoszyńskiego. Każde przemieszczenie 
wymaga zaświadczenia od lekarza weterynarii. Wiąże się to z kosztami, dlatego Komisja Budżetowo – 
Gospodarcza i Rolnictwa Powiatu Krotoszyńskiego postulowała do Izb Rolniczych o zniżki                  
w płatnościach za takie świadectwo.      
T. DŻYGAŁA powiedział, że już dziś członkowie grupy producenckiej muszą posiadać świadectwa 
lekarskie zwierząt, nawet gdy wiozą je do rzeźni.   
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M. GRZEŚKOWIAK zauważył, że w Srokach przy drodze powiatowej rośnie suchy jesion, który 
zagraża bezpieczeństwu. Poza tym na drodze prowadzącej przez wieś są dziury.  
B. GOŚCINIAK poinformowała, że w sierpniu Stowarzyszenie „KuKLINów” organizuje zajęcia         
w szkole „Pożyteczne wakacje 2009”. Projekt kuklinowski nosi tytuł „Ogród małego księcia” i jest 
współfinansowany przez Fundusz Wspierania Wsi. Naprzeciw szkoły przy krzyżu powstanie ogród 
różany. 
K. JELINOWSKI odnośnie zbiórki poboczy zwrócił uwagę, że we wrześniu – październiku br.            
w Gminie Kobylin będzie ścinarka. Zakres robót ustali z sołtysami. 
Jeśli chodzi o remonty, to w wyniku ciągłych opadów deszczu powstały nowe dziury. W lipcu 
pracownicy PZD przyjadą na teren Gminy i uzupełnią dziury, uwzględniając zgłoszone dziś uwagi. 
Niektóre nawierzchnie są w złym stanie technicznym, więc remonty co pół roku są konieczne.   
Odroczył termin powierzchniowego utrwalenia drogi Starkówiec – Łagiewniki, ponieważ było za 
zimno. 
Starał się dotrzymać terminu naprawy przepustu w Zalesiu Wielkim, jak to obiecał r.Dżygale na 
ostatniej sesji. Przepust naprawiono dzisiaj. 
BURMISTRZ odnosząc się do wniosku r.Jarusa podkreślił, że w tym roku nie mamy wydzielonej       
w budżecie kwoty na powierzchniowe utrwalenie konkretnych dróg. Jest zaplanowana jedna kwota na 
remonty. Po analizie jaką kwotę możemy przeznaczyć na powierzchniowe utrwalenie dróg, podejmie 
decyzje jakie drogi w ramach tej kwoty zrealizujemy.   
 
  
Ad 9 
Po wyczerpaniu porządku obrad sesję zakończono o godzinie 14.45. 
 
 
 
Protokołowała: M. Nowakowska 

Obradom przewodniczył: 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
 

Piotr Chlebowski 
 
 

 


